
آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان که به دلیل عدم 
صدور ویزا برای سرمربی و چند بازیکن نتوانسته بود به صورت 
کامل در اولین دیدار هفته سوم لیگ ملت ها به میدان برود، 

مقابل فرانسه تن به شکست سریعی داد. 
 مشکل عطایی

لیبال ایران در هفته سوم رقابت های لیگ  تیم ملی وا
لیبال به میزبانی آناهایم آمریکا با کارشکنی  ملت های وا
بسیار زیاد از سوی میزبان روبه رو شد. به دلیل عدم صدور ویزا، 
شاگردان عطایی در دو گروه عازم آناهایم آمریکا شدند. ویزای 
بهروز عطایی سرمربی تیم ملی برای حضور در این رقابت ها از 
سوی آمریکا صادر نشد و به رغم اینکه او عازم آنکارا شده بود تا 
طبق قول میزبان، ویزا دریافت کند و در کنار شاگردانش باشد، 
این امر محقق نشده و ویزای عطایی سرمربی تیم صادر نشد. 
به این ترتیب تیم ملی والیبال ایران بدون حضور سرمربی تیم 
مقابل قهرمان المپیک به میدان خواهد رفت. بهروز عطایی با 
انتشار پستی در فضای مجازی ضمن تشکر از همکارانش، به 

موضوع عدم صدور ویزا از سوی کشور میزبان اشاره کرد. 
 گزارش بازی 

تیم ملی والیبال ایران در نخستین بازی خود از هفته سوم 
لیگ ملت های 2023 از ساعت 3 بامداد روز چهارشنبه 
به مصاف فرانسه رفت و با نتیجه 3 بر صفر شکست خورد. 
باوجودی که اعلام شده بود، همه بلیت های این بازی به فروش 
رفته اما سالن سالن شهر آناهایم در ایالت کالیفرنیا، چندان 
پر نشده بود. بازی پایاپای شروع شد و بازیکنان ایران، فشار 
چندانی را روز دوش خود احساس نمی کردند چون در صورت 
شکست هم امتیاز آنها در رنکینگ جهانی، ثابت باقی می ماند. 
تیم ایران در امتیازات پایانی اما با سرویس های بهتر و حملات 
و دفاع موثرتر تیم فرانسه 25 بر 18 شکست خورد. حضور علی 
رمضانی و بردیا سعادت هم سودی برای تیم ایران نداشت. 
امیرحسین اسفندیار، هدف اول سرویس های بازیکنان فرانسه 
در ست دوم بود و محمد موسوی نیز بازیکن شماره یک ایران در 
دفاع روی تور به حساب می آمد. تیم ایران با استفاده از همین 
دفاع ها حتی از حریف هم پیش افتاد و باز هم امتیازهای بالاتر 
از 20 به حساب فرانسه واریز شد و بازیکنان ایران نتوانستند از 
حملات اول و توپ های برگشتی به خوبی استفاده کنند. تیم 

ایران در این ست هم 25 بر 22 مغلوب شد. تیم ایران در ست 
سوم هم از تمام داشته های خود برای تغییر نتیجه و روند بازی 
استفاده کرد اما نبودن بازیکنانی مثل وادی و اسماعیل نژاد 
و عدم حضور سرمربی، مانع از کسب امتیازات بیشتر شد. 
فرانسه در ست سوم نیز 25 بر 19 برنده شد. تیم ملی والیبال 
ایران در بازی بعدی خود از ساعت 7 صبح روز جمعه به مصاف 

بلغارستان می رود. 
 صحبت های مربی

مربی تیم ملی والیبال ایران با بیان اینکه در والیبال روز دنیا 
مربیگری با چشمان غیرمسلح امکان پذیر نیست، گفت: بازی و 
مربیگری بدون آنالیزور واقعا سخت است. علیرضا طلوع کیان 
پس از شکست سه بر صفر تیم ملی والیبال ایران مقابل فرانسه 
در مورد این مسابقه اظهار داشت: سعی کردیم دستورات 
عطایی در این بازی پیاده شود. در والیبال روز دنیا مربیگری با 
چشمان غیرمسلح امکان پذیر نیست. بازی و مربیگری بدون 
آنالیزور واقعا سخت است. امروز مجبور بودیم به صورت سنتی 
مربیگری کنیم و برخی مواقع باید شرایط را با قلم و کاغذ 
مدیریت می کردیم که کار بسیار سختی بود. وی ادامه داد: 
اطلاعات خوبی نداشتیم. هرچند پیش از بازی حریف را آنالیز 
کرده بودیم، اما آنها دو تغییر بزرگ داشتند؛ تونیوتی و لگاف 
در ترکیب این تیم قرار گرفتند. این دو بازیکن تاکنون در 
جریان مسابقات برای فرانسه به میدان نرفته بودند. اطلاعات 
ما از این دو بازیکن برای سال های قبل بود. در مجموع چشم 
بسته بودیم و تقسیم پاس تونیوتی را به صورت کامل در اختیار 
نداشتیم. اواسط ست می توانستیم برخی اتفاقات را پیش بینی 
کنیم، اما تاکید می کنم که کار بدون آنالیزور واقعاً سخت است. 
مربی تیم ملی والیبال ایران خاطرنشان کرد: دو بازیکن ایران 
60 دقیقه قبل از مسابقه به آمریکا رسیدند و نمی توانستم از 
حضور آنها استفاده کنم. از آنها خواستم که لباس خود را عوض 
کنند و در کنار سایر بازیکنان باشند، اما به دلیل اختلاف ساعتی 
که وجود داشت نمی توانستم از حضور آنها در زمین مسابقه 
استفاده کنم، چون ممکن بود مصدوم شوند. در قبال سلامتی 

بازیکنان مسئول هستیم. 
 صحبت سرمربی حریف

آندره آ جیانی سرمربی ملی فرانسه پس از این مسابقه اظهار 

داشت: بازی در دو ست اول بسیار دشوار بود. خصوصا در بخش 
اول ست نخست، فرانسه باید ریتم بازی خود را پیدا می کرد و در 
توپ های اول عملکرد بهتری را از خود به نمایش می گذاشت. 
اما در قسمت انتهایی ست نخست، عملکردمان خصوصا در 
سرویس بهبود پیدا کرد. در ست دوم نیز این موضوع ادامه 
داشت. اما در ست سوم توپ های اول بهتر تبدیل به امتیاز 
می شد و ریتم بازی بهتر شده بود. با توجه به این عملکرد در 
نهایت موفق به پیروزی سه بر صفر شدیم. سرمربی ایتالیایی 
تیم ملی فرانسه در خصوص عدم حضور بهروز عطایی، سرمربی 
تیم ملی والیبال ایران که به دلیل کارشکنی آمریکایی ها و عدم 
صدور ویزا نتوانسته در هفته سوم لیگ ملت ها همراه تیم ایران 
باشد، افزود: از این موضوع بسیار متاسف شدم. تیم ملی والیبال 
ایران سرمربی، مربی و دو بازیکن تاثیرگذار خود را در اختیار 
ندارد و کنار آمدن با این موضوع در این سطح اصلا آسان نیست. 
از بابت این موضوع واقعا متاسفم چرا که خودم ترجیح می دهم 
همیشه تیم کامل را در اختیار داشته باشم. در هر صورت این 
دیدار برگزار شد اما تیم فرانسه احترام بسیار بیشتری برای 

تیم ملی والیبال ایران قائل شد. 
 نظر جلوه 

مهدی جلوه پس از شکست سه بر صفر تیم ملی والیبال 
ایران مقابل فرانسه در هفته سوم لیگ ملت ها درمورد این 
مسابقه اظهار داشت: تیم ایران بعد از سفر طولانی به آمریکا 
با چالش های مختلفی روبه رو شد. کلا یک جلسه تمرین 
برگزار کردیم و ترکیب ناقصی داشتیم. دو بازیکن امروز به 
آمریکا رسیدند. ملی پوش والیبال ایران ادامه داد: امروز مقابل 
قهرمان المپیک قرار گرفته بودیم. تمام مواردی که گفتم دلیل 
نمی شود که بگوییم از قبل بازنده بودیم. اگر شرایط کمی بهتر 
بود و همه چیز آنطور که می خواستیم پیش می رفت، نتیجه 
بهتری کسب می کردیم، اما حالا سه بازی مهم تر داریم. مدافع 
تیم ملی والیبال ایران خاطرنشان کرد: دوست داشتیم هفته 
سوم را با برد مقابل یک تیم بزرگ آغاز کنیم تا حس و انرژی 
خوبی را به مردم بدهیم و خودمان هم انگیزه بگیریم. حالا 
برای 3 بازی آینده برنامه ریزی خواهیم کرد و امیدوارم بتوانیم 
بهترین نتیجه را بگیریم که هم دل مردم شاد شود و هم انگیزه 

خودمان بالاتر برود. 
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تیم نصف و نیمه! تیم نصف و نیمه! 

  کوتاه 
تسنیم: دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس که به تازگی 
قرارداد خود با این باشگاه را فسخ کرده است، در پیامی 
خطاب به هواداران پرسپولیس از آنها خواست او را درک 
نوند در کمتر از 48 ساعت از فسخ  کنند. علیرضا بیرا
قراردادش با باشگاه پرسپولیس، با انتشار پیامی خطاب 
به هواداران این تیم مواردی را بیان کرد که بدون کم و 
کاست در زیر می آید: »امروز که پرده ها کنار رفته و رقم 
بسیاری از قراردادها منتشر شده، همه می توانند ببینند و 
قضاوت کنند که من علیرضا بیرانوند، در انتخاب هایم به 
مسائل مالی اهمیت داده ام یا نه. حالا با وجدانی آسوده، 
رو به هواداران پرسپولیس می گویم: من با قلبم ماندم و در 
کنار هم تیمی هایم برای سربلندی تیم جنگیدم. امروز اما 
دلخورم چون بی مهری دیدم. خواسته یا ناخواسته در آستانه 
تصمیمی دشوار قرارم داده اند. می خواهم اطمینان داشته 
باشید روزهای درخشانی را که با هم ساختیم، فراموش 
نخواهم کرد، حتی اگر امکان ماندن و ادامه دادن را از من 

بگیرند. امیدوارم درکم کنید.« 

بیــن المــلل 
 آرسنال در بازگشت به لیگ قهرمانان اروپا، هدف های 
بزرگی را مد نظر قرار داده است. به گزارش بی ساکر، آرسنال 
پس از مدت ها غیبت به لیگ قهرمانان بازمی گردد و مدیران 
این تیم به دنبال ساختن تیمی هستند که بتواند در بالاترین 
سطح فوتبال اروپا رقابت کند. توپچی ها همچنین پس از 
ناکامی در قهرمانی لیگ برتر مقابل منچسترسیتی، در حال 
بازسازی اند و خریدهایشان را روی خط هافبک متمرکز 
کرده اند. آنها با احتمال جدایی گرانیت ژاکا نیز روبه رو هستند. 
خریدهای آرسنال در این فصل با جذب کای هاورتز از چلسی 
شروع شد و حالا نگاهی به اهداف بعدی آرسنال بیندازید. 
رایس جدی ترین هدف توپچی هاست. تیم مایکل آرتتا نیاز 
مبرمی به این بازیکن برای بالارفتن قدرت میانه زمینش دارد. 
رایس به خاطر تجربه اش در 24سالگی مورد توجه چندین تیم 
بزرگ قرار گرفته است. گزارش ها حاکی از آن است که وستهم 
با دریافت رقم 105 میلیون پوندی برای کاپیتان خود موافقت 
کرده است که او را به گران ترین بازیکن انگلیسی لیگ برتر 
تبدیل می کند. او تمام دوران حرفه ای  خود را با »چکش ها« 
)لقب وستهم( گذرانده است. تایمبر نسبت به بقیه بازیکنان 
کمتر شناخته شده است اما می تواند تاثیر زیادی در جمع 
توپچی ها داشته باشد. این بازیکن 22ساله همانی است که 
آرتتا برای جوان سازی خط هافبک تیمش مد نظر دارد. او نیز 
مانند رایس، توانایی بالایی در بازی با توپ دارد. اخیرا آرسنال 
به چوآمنی، بازیکن رئال مادرید فکر می کند. این بازیکن 23 
ساله در جام جهانی قطر برای فرانسه به میدان رفت و عملکرد 
خیلی خوبی در رئال مادرید داشته است. اگر توماس پارتی، 
هافبک غنایی، تصمیم به ترک باشگاه بگیرد، ممکن است 

گزینه اول توپچی ها اورلین چوآمنی باشد. 

خداحافظی کیانوش رستمی  
با المپیک پاریس 

ایسنا: فدراسیون جهانی وزنه برداری اعلام 
کرد آخرین مهلت برای ارسال فهرست نهایی 
وزنه برداران )10 نفر اصلی به همراه دو نفر 
ذخیره( چهار ژوئیه )13 تیر( بود. فدراسیون 
وزنه برداری ایران نیز فهرست 12نفری خود را 
پنجشنبه هفته گذشته اعلام کرد که در آن 
نام کیانوش رستمی دیده نمی شود. رستمی 
به دلیل شرکت نکردن در رکوردگیری، با 
تصمیم نواب نصیرشلال، سرمربی تیم ملی، 
از مسابقات قهرمانی جهان خط خورد. با 
توجه به اینکه حضور وزنه برداران برای گرفتن 
سهمیه المپیک در مسابقات قهرمانی جهان 
2023 عربستان ضروری بود، با خط خوردن نام 
رستمی، این وزنه بردار علاوه بر اینکه قهرمانی 
جهان را از دست داد، عملا المپیک هم برایش 

تمام شده است.

خارج ازمستطیل سبز

واکنش باشگاه پرسپولیس به شایعه  
کمک ۱۵۰ میلیاردی به سرخپوشان 

باشگاه پرسپولیس با صدور اطلاعیه ای، 
خبر پرداخت 150 میلیارد تومانی از صندوق 
حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان ورزش به 
این باشگاه را تکذیب کرد. به گزارش سایت 
باشگاه پرسپولیس، در این اطلاعیه آمده 
است: »به اطلاع هواداران و رسانه های محترم 
می رسانیم، خبر انتشار یافته درباره پرداخت 
150 میلیارد تومانی از صندوق پیشکسوتان به 
باشگاه، از اساس نادرست است و این موضوع 
با قطعیت رد می شود. این در حالی است که 
باشگاه پرسپولیس در حال پیگیری اقدامات 
برای تأمین اعتبار مالی لازم از منابع دیگری 
است که نسبت به پرداخت باقیمانده مطالبات 

اعضای تیم اقدام نماید. 

خبـــــر

مشکلات مالی و چالش های پرسپولیس

 آغاز تمرینات آماده سازی پیش فصل پرسپولیس با تاخیر 
همراه شده است. به نظرم به خاطر شرایط بد مالی تمرینات 
آغاز نشده، از طرفی قرارداد برخی بازیکنان به اتمام رسیده 
و باید تمدید کنند و نفرات جدید هم اضافه شوند. باید حتماً 
یک اتفاق بد بیفتد، بعد از آن دنبال راه چاره باشیم. اگر 
مدیران از قبل به فکر آینده باشند، هیچ وقت چنین اتفاقات 
بدی نمی افتد. در ایران تمام کار ها دقیقه 90 انجام می شود، 
چون برنامه ریزی وجود ندارد. مدیران باشگاه می دانستند 
که شرایط چگونه است و چه بازیکنانی قراردادشان تمام 
خواهد شد که باید تسویه حساب صورت گیرد، اما تدابیری 
برای روز های حساس فصل نقل و انتقالات اندیشه نشد. 
وقتی هیچ فکری برای ماه های پیش رو نشده طبیعی است 
چنین اتفاقاتی رخ بدهد. متأسفانه رخداد های پیرامون 
پرسپولیس فقط هواداران را نگران می کند و با این شرایطی 
که پیش می رود فصل سختی را خواهد داشت. با این روندی 
که می بینیم، اگر باشگاه بتواند قرارداد بازیکنان فصل قبل 
خودش را تمدید کند هنر کرده است. متأسفانه پرسپولیس 
ابتدای فصل همیشه این چالش ها را داشته و شاید چند 
بازیکن در تمرینات حاضر نمی شدند، ولی تیم تمرین اول 
فصل را به موقع استارت می زد. در خصوص وضعیت گلر 
ملی پوش این تیم باید بگویم بیرانوند به قراردادی که دارد 
استناد کرده و همه می دانند بازیکنان یکسری آپشن ها را 
در لحظه امضای قرارداد تعیین می کنند، بر همین اساس 
آنها نیز روی پاداش قهرمانی حساب می کنند. قطعاً تیمی 
که در یک فصل قهرمان لیگ برتر، جام حذفی و سوپرجام 
می شود بازیکنان انتظار دارند که تمام قراردادشان را از 
باشگاه دریافت کنند. هر باشگاهی ابتدای هر فصل چالش 
رفتن بازیکنان را دارد، باید مدیریت باشگاه به فکر این روز ها 
می بود که کار به اینجا نرسید. بازیکنی مثل بیرانوند که در 
سطح اول فوتبال ایران قرار دارد به احترام نیاز داشته و 
باید باشگاه برخورد بهتر و شایسته تری را در قبال او انجام 
می داد. همان روز اول باید اختلافات بین بیرانوند و باشگاه 
پرسپولیس زود حل می شد. بازیکنان خودشان را با نفرات 
دیگر تیم ها نیز مقایسه می کنند، بازیکن انتظار دارد وقتی 
تیمش قهرمان شده، شرایطش از بازیکنی که اصلًا مقامی 
نیاورده، بهتر باشد. بازیکنان پرسپولیس سال قبل با باشگاه 
راه آمدند و قراردادهای شان پایین تر از تیم های دیگر بود و 
منتظرند که بلافاصله پولشان را بگیرند. اگر وارد این مسائل 
بشویم باید حق را به بازیکنان بدهیم که فصل بسیار خوبی را 
پشت سر گذاشتند. باید مسئولان باشگاه هم کمی هوشیارتر 
عمل می کردند و با مدیریت بهتر از نظر مالی بازیکنان را 
راضی نگه می داشتند. شرایط اقتصادی دهه های گذشته 
نسبت به امروز تفاوت زیادی کرده، مشکلات مالی در زمان 
ما به این شدت نبود، ولی هم اکنون هم نمی شود امروز را با 

دیروز مقایسه کرد. 

لیبال  وا پیشکسوت  محمودی  بهنام 
کشورمان در خصوص مصوبه فدراسیون 
جهانی در مورد فریز شدن جایگاه ایران در 

لیگ ملت ها صحبت کرد. 
   در مورد فریز شدن جایگاه ایران 

در لیگ ملت ها نظر شما چیست؟
شاید فدراسیون ایران بی سیستم باشد 
و در آن تصمیمات خلق الساعه بگیرند، اما 
فدراسیون جهانی چنین شرایطی ندارد و 
همه چیز بر اساس حساب و کتاب پیش 
می رود. رئیس فدراسیون مدعی شده در 
هفته سوم رقابت های لیگ ملت ها نه بردهای 
ایران و نه باخت های ایران در نظر گرفته 
نمی شود، مگر اصلًا چنین چیزی ممکن 
است؟ آن وقت تکلیف جایگاه تیم ها در 
جدول به چه صورت خواهد بود؟ با این 
به هم  ملت ها  لیگ  جدول  کل  شرایط 
می ریزد. این صحبت ها توهین به شعور 
مردم و جامعه والیبال است. متأسفانه به 
خاطر سیاست های غلط آمریکا چند بازیکن 
و سرمربی تیم ویزا نگرفتند اما نباید این 
موضوع تأثیرگذار باشد، ولی باید به دنبال 
راه حل باشیم و فکر کنیم این بازیکنانی 
که ویزا نگرفتند مصدوم هستند و فکر 
چاره باشیم. ضمن اینکه تیم ملی اگر در 
هفته سوم هم پیروز میدان شود، باز هم 
نمی تواند صعود کند. بنابراین بهتر است 
از عوام فریبی و رفتارهای پوپولیستی 
دوری کنیم. تعجب می کنم از فدراسیون 
والیبال که بعد از فوتبال دومین فدراسیون 
پرطرفدار ایران است اما چنین اخبار کذبی 
می دهد. من نمی گویم این مصوبه فدراسیون 
جهانی دروغ است اما معتقدم اگر مصوبه ای 
برای امتیازات ایران در نظر گرفته شده 
متن انگلیسی آن را در سایت فدراسیون 
بگذارند تا همه آن را ببینند. مطمئنم چنین 
مصوبه ای نبوده است. داورزنی در مورد 
عدم صدور ویزا صحبت کرده و مسئولان 
فدراسیون جهانی براساس ذات ورزش که 
صداقت است قول همکاری و مساعدت 

دادند. 
   آمریکایی ها ویزا برای عطایی و 

برخی شاگردانش صادر نکردند! 
عدم صدور ویزا برای بازیکنان ما کار 
درستی نبود، چراکه ورزش به مسائل 
سیاسی ارتباطی ندارد. فکر می کنم داورزنی 
این اخبار را نشر می دهد که بگوید من در 
فدراسیون جهانی کرسی دارم تا بتواند در 
دوره بعد هم نامزد شود. در صورتی که 
قوانین داخلی ما با قوانین فدراسیون جهانی 

کاملًا متفاوت است. 
سیاست داورزنی برای این است که 
دستگاه های نظارتی و مسئولان وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک برای حضور 
مجددش متقاعد کند. فدراسیون والیبال 
همان متنی که در سایت منتشر کرده و 
مدعی است مصوبه فدراسیون جهانی در 
مورد فریز شدن امتیازات ایران در هفته سوم 
رقابت هاست، را به زبان اصلی منتشر کند تا 

همه جامعه والیبال از آن مطلع شوند. 

حسین بادامکی 
 کارشناس فوتبال 

بهنام محمودی:
ورزش 

به مسائل سیاسی 
ارتباطی ندارد

طارمی: 

تیم ملی فوتبال ایران برای موفق شدن باید با تیم های بزرگ بازی کند
مهدی طارمی در گفت وگوی رسانه ای 
در بوشهر اظهار داشت: استان بوشهر دارای 
استعدادهای بسیار خوبی در رشته فوتبال 
است و باید تلاش شود که این استعدادها 

شناسایی و معرفی شوند. 
بازیکن تیم ملی فوتبال ایران در مورد 
تورنمنت کافا بیان کرد: در هر مسابقه ای 
با افتخار و اشتیاق برای تیم ملی بازی 
می کنم و همه توان خود را خواهم گذاشت. 
وی با بیان اینکه این تورنمنت تأثیر فنی 
خیلی زیادی نداشته است افزود: دستاورد 
تورنمنت کافا این بود که ذهنیت قهرمانی 
در بچه ها شکل گرفت و این خیلی مهم 

است و باید ذهنیت آماده باشد و یک پله 
جلو افتادیم. طارمی با بیان اینکه برای 
موفقیت در مسابقات نیازمند بازی های 
تدارکاتی بهتر و بیشتری هستیم، تصریح 
کرد: باید با تیم های بزرگ بازی کنیم 
هم  ببازیم  تیم ها  این  به  اگر  حتی  و 
دستاوردهای بزرگی برای ما خواهد داشت. 
وی تصریح کرد: مسابقه با تیم های بزرگ 
باعث می شود تا صعف های خود را در دفاع 
و حمله بشناسیم و بتوانیم ضعف ها را رفع 
و نقاط قوت خود را بیشتر کنیم و موفقیت 
بهتری را به دست بیاوریم. بازیکن تیم ملی 
فوتبال با بیان اینکه برای تیم شدن باید 

با تیم های بزرگ بازی کنیم و امیدوارم 
که شاهد تحقق آن باشیم تاکید کرد: گل 
زدن را دوست دارم و تلاش می کنم که 
تعداد گل های خود برای تیم ملی را افزایش 
دهم. وی در مورد پنالتی زدن نیز بیان کرد: 
پنالتی زدن کار سختی است و دروازه بان ها 
نیز پنالتی زن ها را آنالیز می کنند و این 
موضوع کار گل زدن از روی نقطه پنالتی را 

سخت تر می کند. 
وی در مورد هماهنگی خود با سردار 
آزمون در خط حمله تیم ملی گفت: سردار 
دارای استعداد بسیار خوبی است که 
اگر قدر خودش را بداند اتفاقات خیلی 

بهتری را رقم خواهد زد. طارمی ادامه داد: 
استعداد و هوش بالای سردار باعث شده تا 
همکاری بسیار خوبی با هم داشته باشیم 
و همدیگر را خوب می شناسیم، درک 
متقابلی از هم داریم و چشم بسته همدیگر 
را پیدا می کنیم. وی با اشاره به اینکه برای 
موفقیت و قهرمانی در جام ملت های آسیا 
باید برنامه ریزی خوبی داشته باشیم و برای 
بردن هر تیم آماده باشیم تاکید کرد: راه ما 
مشخص است و شاید کره جنوبی حریف 
اصلی ما تا فینال باشد ولی باید برای همه 
بازی ها آماده باشیم و با تمرکز بالا وارد این 

مسابقات شویم. 

فرشید طالبی پیشکسوت باشگاه سپاهان 
با وجود تمجید از ساختار حرفه ای، مدیریت، 
مربی و بازیکنان این تیم گفت، وقتی کار با 
قهرمانی تمام نمی شود حتماً مشکل و گره ای 

در این میان وجود دارد. 
 وضعیت سپاهان 

فرشید طالبی در گفت وگو با تسنیم، در 
مورد آخرین وضعیت سپاهان در روزهای 
اخیر اظهار داشت: سپاهان تلاش می کند در 
سکوت کار خود را پیش ببرد. البته هر سال 
دو سه بازیکن مطرح مورد توجه رسانه ها 
و افکار عمومی قرار می گیرند. در این میان 
ثبات مورایس هم به تیم کمک می کند. او با 
شناختی که از لیگ ایران پیدا کرده است، 
بازیکنان را با نظر خودش جلب می کند. 
بازیکنان جذب شده هم می توانند به این تیم 

کمک کنند. 
 بازیکنان بزرگ 

وی درباره حضور بازیکنان بزرگ در تیمی 
چون سپاهان، افزود: در تیم های بزرگ 
شانس اکثریت بازیکنان برای موفقیت پنجاه 
- پنجاه است. ما در طول تاریخ بازیکنان 

بزرگی داشتیم که کارایی نداشتند و برعکس 
بازیکنان گمنام یا کمتر شناخته شده ای که 

در این تیم شکوفا شدند. 
 دستیار ایرانی 

پیشکسوت باشگاه سپاهان در پاسخ به این 
سؤال که »چرا امکان حضور دستیار ایرانی 
مستعد کنار مورایس فراهم نیست؟«، یادآور 
شد: هنوز یادمان نرفته کی روش 10 سال در 
ایران کار کرد، اما هیچ بهره ای از او نبردیم، در 
واقع از نظر معرفی مربی جدید هیچ ارثی از او 
به جا نماند. هر چند فدراسیون شرایط صحبت 

با مربی را نداشت. در این میان کشور ما 
متضرر شد. نه تنها در مورد کی روش، 

بلکه در مورد دیگر مربیان خارجی 
باید از طریق فدراسیون این 

نگاه به باشگاه های کشورمان 
القا شود که از دستیاران 
مربیان  کنار  در  ایرانی 

خارجی بهره گیری و بعد 
داده  کار  فرصت  آنها  به 
شود. طالبی ادامه داد: من 

با مربیان خارجی زیادی مانند 

کرانچار کار کردم و برای من هم این سؤال 
مطرح بود که چرا از دستیاران و مربیان ایرانی 
شناخته شده در کنار خود بهره نمی گیرند. 
متأسفانه به بعضی از مربیان خارجی گفته 
می شود که در فوتبال ما باندبازی است. اینها 
با این ترس به فوتبال ما می آیند و در نتیجه از 

نام های بزرگ در کنارشان می ترسند. 
  ساختار سپاهان 

پیشکسوت باشگاه سپاهان در پاسخ به 
این سؤال که چرا ساختار خوب 
سپاهان، مدیریت ساکت، مربی 
به نام مانند مورایس و نویدکیا به 
همراه بازیکنان شاخص این تیم 
منجر به قهرمانی زردپوشان 
اصفهانی نمی شوند، اظهار 
مدیرعامل  ساکت  داشت: 
خوبی است و فوتبال ایران را 
از دوقطبی استقلال و پرسپولیس 
خارج کرد. در دوران محرم سپاهان با 
اختلاف تار مویی قهرمان نشد و فصل 
گذشته هم شکست مقابل ملوان پاشنه 
آشیلی شد تا تیم قهرمان نشود. در 

هر دو دوره ساکت حمایت خیلی خوبی از 
مربیان داشت، اما وقتی بازیکن بزرگ جذب 
می کنید باید کارتان با قهرمانی تمام شود. 
وقتی اینطور نیست، حتماً مشکل و گره ای در 
این میان وجود دارد که کار سپاهان با قهرمانی 
به پایان نمی رسد. بازیکنان سپاهان پول 
خوبی می گیرند نوش جان شان، اما بعضی از 
آنها ذهنیت و باور قهرمانی ندارند. باید باشگاه 
از طریق نمایش قهرمانی های گذشته این 
حس را القا کند و بازیکنان نباید قهرمانی های 

گذشته را فراموش کنند. 
طالبی در پایان تأکید کرد: یک زمان 
سپاهان هر فصل حداقل یک جام و قهرمانی 
داشت، اما حالا کمی شرایط متفاوت شده 
است، چراکه بعضی بازیکنان برای دریافت 
پول خوب به این تیم می آیند و باور قهرمانی 
ندارند، دوباره تأکید می کنم بعضی بازیکنان، 
نه همه بازیکنان. راهکار این است که باشگاه 
سپاهان فیلم موفقیت های و افتخارات گذشته 
را در جلسات خصوصی برای بازیکنان پخش 
کند و به آنها یادآوری کند در کجا بازی 

می کنند. 

حتما گره یا مشکلی مانع قهرمانی سپاهان استفرشید طالبی: 


